
 
 
 
 

Møteprotokoll 
 
 
 

Utvalg: Åfjord formannskap 
Møtested: Kommunestyresalen, Åfjord rådhus 
Dato: 04.11.2020 
Tid: 09:00 – 16:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Vibeke Stjern Ordfører AP 
Gro Alida Kristiansen Medlem AP 
Erik Jakobsen Medlem AP 
Einar Eian Varaordfører H 
Gunnar Singsaas Medlem FRP 
Tone Bårdli Medlem SP 
Erling Iversen Medlem SP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
   

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Per O. Johansen  
Lisbet Nebb  
Jan Ove Berdahl 
Laila Refsnes 
Lars Helge Kolmannskog 
Reidun Momyr  
Espen Murvold  

Rådmann 
Personalsjef 
Sektorsjef, kultur, idrett og frivillighet 
Sektorsjef, helse og omsorg  
Sektorsjef, landbruk og tekniske tjenester 
Sektorsjef, oppvekst 
Økonomimedarbeider  

 
Andre møtende:  
Navn     Representerer       
Jon Husdal    Utvalg vekst og utvalg og LU-nemnda (gikk kl. 15.00) 
Nina Edvardsen    Utvalg helse og oppvekst 
Bjørn Arne Hosen   Utvalg kultur, idrett og frivillighet 
 

 
Merknader: 
Ingen merknader til innkalling  

  



 

Saksnr Innhold Lukket 
   

 
 
Arbeid med budsjett og økonomiplan  
Sektorsjefene og daglig leder i Åfjord Utvikling redegjorde for arbeidet i egen virksomhet og 
budsjettarbeidet, herunder utfordringer og muligheter i budsjettforutsetningene for kommende år.  
 
Formannskapet som budsjettnemnd tok redegjørelsene til orientering, og vil ta med seg innspillene i det 
videre arbeidet med budsjett for 2021 og økonomiplan for 2021 – 2024. 
Budsjettnemnda vil begynne arbeidet med selve budsjettinnstillingen i neste møte som er berammet til 
onsdag 11. november 2020.   
 
Brev av 28.10.2020: Anmodningsbrev bosetting 2021 – Åfjord kommune 
Åfjord kommune har i brev av 28.10.2020 mottatt anmodning fra IMDi om bosetting av 15 flyktninger i 
2021. 
Rådmannen vil fremme en sak overfor kommunestyret før jul, om hvorvidt Åfjord kommune skal svare 
positivt på anmodningen eller ikke.  
 
Bygging av aktivitetshus – Ny Åfjord v.g. skole 
Rådmannen ga en kort status vedrørende bygging av aktivitetshus og ny Åfjord videregående skole.  
 
Bygdekanten AS – kommunale boliger i Sossvika 
Rådmannen ga en kort orientering om status i prosjektet om bygging av kommunale boliger i Sossvika 
gjennom selskapet Bygdekanten AS.  
 
 
 
 
Vibeke Stjern 
Ordfører 


